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Tab. 2 Tab. 3 23°C 60°C 85°C

TWK4563 53 X X X X X X Önorm 5014-1:2016

TWK3628 66 X X X X X in process

TWK8684 77 X X X X X X

TWK8652 70 X X X X X X
FDA. 

USP Class VI (in planning)

TWK7528 78 X X X X X

TWK7534 55 X X X X X X X x

TWK5810 60 X X X X X X X in planning

TWK5811 65 X X X X X X X in planning

TWK5812 70 X X X X X X X x

TWK5813 75 X X X X X X X in planning

TWK5814 80 X X X X X X X in planning

TWK5815 85 X X X X X X X in planning

Others
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DRINKING WATER COMPOUNDS BY PTE 

PTE is dedicated to offering product solutions for the complex needs of our customers. The formula 

of success embraces a broad in-depth material expertise, modern technology, efficient processes and 

a strong focus on global customer service. 

The drinking water compounds that are produced by PTE comply with and are certified according the 

requirements of the European standards in Germany (Elastomer Guideline), Great Britain (WRAS) 

and France (ACS). Our portfolio includes EPDM based compounds in various hardness levels, which 

can be processed in both extrusion and moulding processes. 

 

 

TRINKWASSERMISCHUNGEN VON PTE 

PTE widmet sich der Herstellung von Produktlösungen für die komplexen Bedürfnisse unserer 

Kunden. Die Erfolgsformel umfasst eine tiefgründiges Materialexpertise, moderne Technik, effiziente 

Prozesse und eine starke Fokussierung auf den globalen Kundenservice.   

Die von PTE hergestellten und zertifizierten Trinkwasser-Compounds entsprechen den Vorgaben der 

europäischen Normen in Deutschland (Elastomerleitlinie), Großbritannien (WRAS) und Frankreich 

(ACS). Unser Portfolio umfasst EPDM Mischungen in verschiedenen Härtegraden, die sowohl im 

Extrusions- als auch im  Moulding-Verfahren verarbeitet werden können. 

 

 

 

 

 


